



18 Oct 2019

Special Offer for you

To, All Members of Hong Kong Radiographer's Association,

"Feed smart, Eat healthy!"

All pet parents could pay more attention to the importance and significance of the health of their furry kids & friends. That's our sincere expectation! Our brand name MERRIMORE is inspired by the words of "Merry" & "More". We hope to spread the seeds that make merry with dogs and cats via our interactions and provide nutritional pet food products that meet the needs and wants of all pet parents.

To show our appreciation, with immediate effect, we are pleased to offer your association a 12% discount on any purchase in Merrimore official web site (www.merrimore.com), free delivery will be offered to order amount that exceeded HKD200. You just simply finish the membership registration and select the products that you want, remember to input the Promotional Code "MM12OFF" before checking out! 😊

We hope that this discount offer will make you happy with our products. Moreover, you can also contact us via whatsapp 6635 4207 if you have any queries or comments regarding our products or availing the discount code.

Thank you for your support!

Merrimore Limited

18 Oct 2019

您們的專屬優惠

致 香港放射師協會全體會員,

「爸媽餵得精明, 毛孩食得有營!」

我們期望所有毛爸毛媽們都可以更關注毛孩飲食健康的重要性及其意義。Merrimore 品牌名字靈感來自 Merry (快樂) 及 More (更多), 我們希望透過彼此的互動交流、分享寵物飲食健康資訊及符合人寵需要的產品, 向大眾散播可讓貓咪狗狗更快樂的「種子」。

為表示感謝, 由即日起我們很高興為貴協會會員在 Merrimore 官方網站 (www.merrimore.com) 提供 88 折的購物優惠, 凡訂購金額超過港幣 200 元更可享免費送貨服務。您只需簡單地完成會員註冊並選擇喜愛的產品, 記得在完成付款前輸入推廣代碼“MM12OFF”以獲取優惠! 😊

我們希望此折扣優惠將使您對我們的產品感到滿意。此外, 如果您對我們的產品或對使用折扣優惠代碼使用有任何疑問或意見, 請透過 whatsapp 6635 4207 與我們聯絡。

謝謝支持!

Merrimore Limited